To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 22-12-2021 10:04:49 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 22-12-202 AM 10:04:49 2021 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 04-01-2022 at Through Electronic System Microsoft Teams to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والإستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 04-01-2022 الساعة 00:00 في وسيلة الاتصال الالكتروني Microsoft Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Dismissing the Board of Directors, its Chairman or one of its members.	إقالة مجلس الإدارة او رئيسه او احد اعضائه
Electing a new board of directors ,in conjunction with the expiry period of current Board of directors.	انتخاب مجلس إدارة جديد لانتهاء مدة المجلس الحالي
Complete acquisition of another company	تملك شركة أخرى كليا
Purchase all shares of Summit Auto Trade Company, and complete any decisions related to the purchase process	شراء كامل حصص شركة القمة للتسهيلات التجارية للسيارات وإستكمال اي قرارات متعلقة بعملية الشراء.
Other:	آخر:
Authorizing the Board of Directors to implement the decisions of the Non- ordinary general assembly and to take appropriate measures in this regard with all relevant authorities for the interests of shareholders and in accordance with the Companies Law and other applicable laws.	تفويض مجلس الادارة بتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادية واتخاذ الاجراءات المناسبة بشأنها لدى كافة الجهات ذات العلاقة لما فيه مصلحة المساهمين وطبقا لأحكام قانون الشركات والقوانين الاخرى المرعية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad